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Írásbeli kérdés

„Hogyan alakult a Munkaerőpiaca Alap által bértámogatásban részesülő személyek száma 2004 óta, és
mennyire volt eredményes ez a támogatási forma?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Kiss Péter szociális és munkaügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A bértámogatás jelentős hagyományokkal bíró foglalkoztatáspolitikai eszköznek tekinthető
Magyarországon, amely a munkahelyek megőrzése szempontjából fontos szerepet játszik .

A Gyurcsány-kabinet által folytatott politikát e tekintetben is kiemelt figyelem övezi, ezzel
összefüggésben kérdezem Miniszter Urat:

• Hogyan alakult a Munkaerőpiaca Alap által finanszírozott bértámogatásban részesülő
munkanélküliek száma 2004 január óta? Kérem, hogy a résztvevők számát havi lebontásban adja
meg.

•

	

Mekkora volt a Munkaerőpiaca Alap által finanszírozott bértámogatásban részesülők átlagos
száma 2004-ben, 2005-ben, illetve 2006-ban?

•

	

Mekkora volt az egy főre jutó bértámogatás forintban kifejezett értéke 2004-ben, 2005-ben, illetve
2006-ban?

•

	

Mekkora volt a bértámogatás aránya az aktív foglalkoztatáspolitikai eszközökön belül 2004-ben,
2005-ben, illetve 2006-ban? Ősszesen hány milliárd Ft fordítható bértámogatásra 2007-ben?

•

	

Hogyan ítéli meg a tárca vezetése a támogatási forma eredményességét a munkaerőpiaca
reintegráció szempontjából, és milyen lehetőséget lát a hatékonyság növelésére?

Várom megtisztelő válaszát .
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